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Zápis č. 2 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty podnikatelské  
VUT v Brně konaného dne 25. 02. 2025  

Účast: viz prezenční listina  

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 15 (z toho 10 ZK a 5 SK)  
NEPŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 5 (z toho 1 ZK a 4 SK)  

AS FP je usnášeníschopný, ZK je samostatně usnášeníschopná, SK je samostatně usnášeníschopná. 

Jednání AS FP bylo zahájeno ve 14:30 hod.  

 

1. Úvod a schválení programu 

Jednání zahájil předseda AS FP VUT v Brně Ing. Jan Luhan. Pozdravil všechny přítomné a seznámil je 
s programem dnešního zasedání.  

Program zasedání: 

1. Úvod a schválení programu 
2. Schválení zápisů z předchozích zasedání AS FP  
3. Projednání jmenování členů Vědecké rady FP 
4. Informace z EK AS FP, AS VUT v Brně, SK AS FP a kolegií  
5. Různé 

 

USNESENÍ: AS FP schvaluje program řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 25.02.2025. 

PRO: 14 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

14:35 došla prof. Kocmanová.  

 
 

2. Schválení zápisů z předchozích zasedání AS FP VUT v Brně 
 
Pan předseda sdělil, že pro schválení jsou k dispozici dva zápisy ze zasedání AS FP VUT. 
 
Prvním je zápis ze zasedání AS FP VUT v Brně dne 03. 12. 2024, který  byl zaslán členům dne 13. 01. 2025 

s termínem pro připomínky do 28. 01. 2025. K tomuto zápisu nebyly obdrženy žádné připomínky. Byla 

provedena pouze grafická úprava a výsledná verze byla předána dne 17.02.2025.  

USNESENÍ: AS FP schvaluje zápis z řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 03. 12. 2024.  

PRO: 15 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
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Druhý zápis je z mimořádného zasedání AS FP VUT v Brně ze dne 28. 01. 12. 2024, který byl zaslán 

členům AS FP dne 13. 01. 2025 s termínem pro připomínky do 28. 01. 2025. K tomuto zápisu obdržel v 

daném termínu připomínky k jazykové stylistice, které byly zapracovány. Výsledný zápis byl předán 

21.02. 2025 prostřednictvím e-mailu.  

USNESENÍ: AS FP schvaluje zápis z mimořádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 

28. 01. 2025. 

PRO: 15 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 
 

3. Projednání jmenování členů Vědecké rady FP 
 
Pan předseda informoval, že dne 27.01.2025 byl panem děkanem předložen návrh na jmenování členů 
Vědecké rady Fakulty podnikatelské, Vysokého učení technického v Brně (VR FP). Návrh byl předán 
AS FP s termínem pro připomínky a náměty do 11. 02. 2025. V daném termínu nebyly obdrženy žádné 
připomínky. Zároveň byl tento návrh stručně představen na mimořádném zasedání AS FP dne 
28.01.2025.  
 
Následně pan předseda vyzval pana děkana k představení a případnému doplnění tohoto návrhu. Pan 
děkan stručně představil tento návrh.  
 
Následně byla panem Ing. Očkem otevřena diskuse týkající se potřeby odvolání původní Vědecké rady 
FP, přičemž bylo ověřeno, že mandát této Vědecké rady již skončil uplynutím lhůty od jmenování a 
odvolání tedy není nutné. 
 
V rámci diskuse byl rovněž podán návrh na veřejné hlasování o celé VR FP en bloc.    

USNESENÍ: AS FP se usnesl na veřejném a společném hlasování en bloc o jmenování členů 
Vědecké rady FP VUT v Brně. 

PRO: 15 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

Po tomto jednomyslném schválení, bylo formulováno následující usnesení: 

USNESENÍ: AS FP dává souhlas k jmenování členů Vědecké rady Fakulty podnikatelské VUT v 
Brně ve složení předloženém dne 27. 01. 2025. 

PRO: 15 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 
 

4. Informace z EK AS FP, AS VUT v Brně, SK AS FP a kolegií  
 
Následoval blok informací.  

• Informace z EK AS FP 

Ačkoliv EK AS FP nezasedala, tak paní prof. Kocmanová informovala – jsou první nástřely rozpočtu pro 

jednotlivé fakulty. Dle prvotních informací bude mírné navýšení ukazatele A; ukazatel K vykazuje změny 

z hlediska rozložení ukazatelů (započítává se i neúspěšnost studentů), ale i v tomto ukazateli by mohlo 

být mírné navýšení.  
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Konkrétnější informace však prozatím nejsou k dispozici. O vývoji bude průběžně informovat.  

• Informace z AS VUT v Brně 

Pan předseda poděkoval za stručné shrnutí klíčových informací za zasedání AS VUT, které bylo předáno 

všem členům AS FP paní Mgr. Musilovou prostřednictvím e-mailu. 

Pan Ing. Očko stručně informoval o situaci na Fakultě architektury - v návaznosti na přípravu rozpočtu 

a rozpočtových pravidel.  

• Informace z SK AS FP 

Následně pan Ing. Očko informoval – z národní reprezentace se řeší novela VŠ zákona, kde se čeká 

na vyjádření. 11.4. bude v Praze setkání senátorů a senátorek, které organizuje SKRVŠ. Avizoval 

pozvání na 14. března 2025 na SEK – Setkání členů ekonomických komisí fakult na úrovni VUT. 

Podrobnosti budou ještě upřesněny.   

Pan Dvořáček informoval o průběhu realizovaného dne otevřených dveří.  

• Informace z kolegií 

Pan děkan stručně informoval – Od 3.2. je novou tajemnicí Ing. Veronika Koláčná. V návaznosti na 

představený „Rámec“ strategického záměru 2030+, představený na lednovém výjezdním zasedání AS 

FP a vedení, a projednávání Plánu realizace strategického záměru FP 2025 s vedením VUT budou 

navrženy k akreditaci 2 studijní programy se specializacemi. Jeden studijní program bude zaměřen čistě 

do oblasti vzdělávání „ekonomické obory“ a to ve dvou specializacích. Garantem tohoto st. prg. bude 

prof. Meluzín. Druhý studijní program bude mezioborový se zaměřením do oblasti vzdělávání 

„ekonomické obory“, matematika, informační technologie a strojírenství. Garantkou tohoto st. prg. bude 

doc. Novotná, program bude mít 3 specializace. Dlouhodobým cílem při návrhu a realizaci studijních 

programů je navýšení ukazatele KEN (koeficient ekonomické náročnosti) u studijních programů – s jeho 

přímým dopadem na rozpočet. Vzhledem k časovému plánu bude snaha o přípravu materiálů do konce 

dubna, aby vše mohlo být řádně projednáno na AS FP. V tomto ohledu však nelze vyloučit žádost o 

zkrácení předkládací lhůty ve vazbě na další orgány (RVH, …). Započali práce na přípravě Pravidel 

rozpočtu FP, důraz se v této fázi klade na sémantiku a zdroje dat, zejména pro výpočet STH. Dále 

poděkoval všem, kteří se účastnili dnů otevřených dveří. Na konci týdne proběhne evaluační návštěva 

vedení VUT v návaznosti na připravovaný Plán realizace strategického záměru FP VUT v Brně pro rok 

2025 a přípravu Strategického záměru FP 2026+. Za dva týdny rovněž proběhne vnitřní audit na lidské 

zdroje.  

 

5. Různé 
 
Pan předseda shrnul informace o doplňovacích volbách do Komory akademických pracovníků AS FP. 
VUT v Brně. Volby byly řádně vyhlášeny 28. 01. 2025. Seznam kandidátů byl zveřejněn 24. 02. 2025 – 
ve složení:  

• Ing. Vladimir Bartošek, Ph.D. 

• Ing. František Milichovský, Ph.D., MBA, DiS. et DiS. 

• Ing. Pavel Mráček, Ph.D., DiS. 
Samotné volby proběhnou elektronicky v informačním systému VUT dne 04. 03. 2025. Na základě 
diskuse bude rozesláno akademickým pracovníkům připomenutí prostřednictvím e-mailu. 
 
Následně proběhla diskuse k očekávaným záležitostem, kde byl prostor věnován zejména přípravě 
akreditací, strategického záměru, rozpočtových pravidel a rozpočtu.  
V návaznosti na tato témata a podnět paní Ing. Petrové se rozvinula diskuse k Ekonomické komisi AS 
FP zejména ve vztahu k aktuálním členům a jejímu fungování. Paní prof. Kocmanová poprosila o 
zvážení, zda je aktuální potřeba této komise, což bylo podpořeno i panem Ing. Luňáčkem a Ing. 
Širáňovou. Vzhledem k rozvinuté diskusi bude na podnět pana Ing. Očka tato problematika zařazena 
do programu příštího zasedání.  
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15:40 odešel JUDr. Kopřiva.  

 

Příští řádné zasedání AS FP VUT v Brně proběhne dne 25. 03. 2025 ve 14:30 h. v zasedací 
místnosti pana děkana (P362). 

Předpokládaný program zasedání: 

1. Úvod a schválení programu 
2. Schválení zápisu z předchozího zasedání AS FP VUT v Brně 
3. Ekonomická komise AS FP 
4. Informace z EK AS FP, AS VUT v Brně, SK AS FP a kolegií  
5. Různé 

 

USNESENÍ: AS FP schvaluje program řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 
25. 03. 2025. 

PRO: 14 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

Pan předseda všem poděkoval za účast a angažovanost ve věcech fakulty. Zasedání bylo ukončeno 
v 15:51 hod. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Verifikoval:  Ing. Jan Luhan, Ph.D., MSc  Mgr. Bc. Helena Musilová 

předseda AS FP   předsedkyně KAP AS FP 

 
 
 
 
 
 
 
 

    Ing. Martin Očko 

předseda SK AS FP 

 
 

Zapsala: Ing. Markéta Bednářová 


